

Title (en)

Presentation packaging for a bottle or flacon

Title (de)

Präsentationsverpackung für Flasche oder Flakon

Title (fr)

Emballage de présentation pour bouteille ou flacon

Publication

EP 2404839 A1 20120111 (FR)

Application

EP 11167054 A 20110523

Priority

FR 1055530 A 20100707

Abstract (en)

The package (1) has a box (4) delimiting a housing accessible by a front opening. The box has flaps (11) articulated to occupy opening and closing positions of the housing. An internal clamping structure (30) is mounted to move in translation inside the housing between the bottom and the opening. A rigid connection system (35) between one of the flaps and the structure ensures translation movement of the structure in direction of the bottom and the opening during the movement of flaps between the closing and opening positions.

Abstract (fr)

L'invention concerne un emballage pour bouteille ou flacon (2) comportant un boîtier (4) délimitant intérieurement au moins un logement accessible par une ouverture de façade située à l'opposé d'un fond, le boîtier étant pourvu de volets articulés (11) aptes à occuper ensemble une position de fermeture du logement et une position d'ouverture du logement, une structure interne de calage (30) pour flacon ou bouteille, montée mobile en translation à l'intérieur du logement du boîtier, entre le fond et l'ouverture de façade, et un système de liaison rigide (35) entre les volets (11) et la structure interne de calage (30) assurant le déplacement en translation de la structure interne de calage (30) à l'intérieur du logement du boîtier (4) en fonction du mouvement des volets.

IPC 8 full level

B65D 5/20 (2006.01); **B65D 5/52** (2006.01); **B65D 77/04** (2006.01); **B65D 85/30** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/2009 (2013.01); **B65D 5/5213** (2013.01); **B65D 77/0426** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2778634 A1 19991119 - NICOLLET HUGUES SA [FR]
- [A] FR 2744985 A1 19970822 - HUGUES NICOLLETS SA [FR]
- [A] FR 2884809 A1 20061027 - HUGUES NICOLLET SAS SOC PAR AC [FR]

Cited by

FR3017115A1; CN109573306A; CN106742565A; CN113602627A; FR3113402A1; US10301046B2

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

EP 2404839 A1 20120111; EP 2404839 B1 20130724; ES 2430247 T3 20131119; FR 2962421 A1 20120113; FR 2962421 B1 20120810

DOCDB simple family (application)

EP 11167054 A 20110523; ES 11167054 T 20110523; FR 1055530 A 20100707